
Protokoll från årsmöte 25/4 2006
i Naturskyddsfloreningen i Södertälje

Plats: Cafd Humlan, Nedre Torekallg. 16, Södertä1je

Närvarande: Kerstin Stenberg, Gunvor Larsson, Hans Birgersson, Nina Ljungquist,
Lars Johansson, Ida Ahlbeck, Jörgen Wide, Berit Lagerwall, Helena Havbrandt

Före mötet så besöhe vi kommunens utstöllning "Får man grilla fuir". Ustrillningen
presenterades av Ylva Birkne från miljökontoret. Efter utstrillningen fikade vi på Cafe
Humlan och då deltog dven Ylva Birhte och en representant Jör syrianska fiireningen, Aho
Dulan. Utställningens syfte är att lokala foreningar ska samarbeta mer, framforellt allt

' invandrarf)reningar och andra föreningar och därför var det vcirdefullt ati knyta kontah med
den syrianska foreningen. Efter fiknt så påbörjades årsmötet.

1. Årsmötet öppnades.

' Z. Dagordning fastståilldes.

3. Till mötets ordförande valdes Kerstin Stenberg.

4. Till mötets seketerare valdes Helena Havbrandt.

5 Till protokolljusterare utöver ordförande valdes Ida Ahlbeck ocJr Nina Ljrmgquist

6. Det faststiilldes att årsmötet blivit utlyst inom behörig tid.

7. Styrelsens verksamhetsberåttelse fttr 2005 presenterades av Kerstin Stenberg.

8. Föreningens ekonomiska berättelse for 2005 presenterades av kassören Gunvor Larsson.

Föreningen har ett överskott på ca 90 000. En diskussion uppstod om hur dessa pengar

ska förvaltas och användas. Diskussionen återges på punkt 18. 1.

9. Revisorernas berättelse för 2005 presenterades av revisom Hans Birgersson.

10. Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2005.

1 1. Antalet stpelseledamöter och suppleanter fastställdes till flna vardera.

12. Ingen ordförande valdes utan posten iir vakant.

13. Till ordinarie stpelseledamöter valdes: Kentin /tenberg, Nina Ljungquist, Helena

Havbrandt och Gunvor Larsson. Gunvor Larsson valdes till kassör. Alla på 1 år.

14. Till suppleanter valdes: Ida Ahlbeck, Torbjörn Nilsson, Bjame Tuttwen, Gabrielle

Gjerswold. Alla på 1 år.

15. Två revisorer valdes på 1 år: Hans BirgerssorL Per-Olow Andersson.

16. Revisorsuppleant är vakant.

17. Till valberedning valdes på 1 år: Jerker Idestam-Almquist, Jörgen Wide.

18. Örriga fragor
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18 . 1 Flera förslag om hur föreningens överskott ska forvaltas framfrirdes: Jörgen Wide

ftireslog att man kan sätta in en del av pengama på EKO-banken så att de gör ny.tta för miljön.

Andra förslag var att byta till ett konto med mer ränt4 riiLntefond eller riksgäldskonto. Gunvor

fick i uppdrag att undersöka vilka konton som kan vaxa mest fördelaktiga. Styrelsen fick i

uppdrag att undersöka möjligheten att sätta in en del av pengama, ca 20 000 kr, på EKO-

banken.

18.2

Flera förslag om hur pengama kan anviindas framfordes: Köpa del av Talbyskogen eller annan

skog, göra fler aktiviteter, satsa stort på miljöviinliga veckan med gratis utdelning av

kaffepaket, ge pengar till andra miljöorganisationen, spara pengama till kommande behov,

skiirka pengar till Askri-forskningsstation. Mötet beslutade att stlrelsen ska komma med ett

ftirslag diir upp till 20 000 kr anvåinds för en lokal aktivitet för medlemmama eller för att

uppmåirksamma något miljöproblem i Södertåilje.

18.3

Vid tidigare styrelsemöte har beslutats att Kerstin och Helena iir ombud på riksstiimman 1716.

Al1a som var intresserade inbjöds att följa med på kretsens bekostnad. Mötet bestiimde att Ida

ska åka på riksstiimmarl ketsen betalar resa, logi och mat.

19. Mötet avslutades.

Ida Allbeck, justerare

Helena Havbrandt, mötets sekreterare

Nina Lj ungciuist, justerare


